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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 21 kwietnia 
2010r. do dnia 18 maja 2010r. 
W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 
 
 
I.     W zakresie spraw finansowych:  

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem osoby fizycznej o umorzenie I i II raty 

podatku od nieruchomości. Burmistrz negatywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem osoby prawnej z prośbą o rozłożenie 

na raty podatku od nieruchomości w kwocie 21.346,00 zł. Burmistrz wyraził 
zgodę na rozłożenie na raty podatku według przesłanego harmonogramu spłat. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko w sprawie 
zakupu materiałów niezbędnych do wykonania konserwacji placu zabaw w ramach 
Funduszu Sołeckiego w kwocie 248,76 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2010r. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka w sprawie zakupu 
monitora i listw przeciwprzepięciowych do komputerów w ramach Funduszu 
Sołeckiego w kwocie 427,27 zł.  Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r.   

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia na Rzecz Pomocy 
Wychowankom Domu Dziecka w Barlinku "Promyk" z prośbą o bezterminowe 
zwolnienie z podatku od psów. Burmistrz uznał wniosek za niezasadny ponieważ 
w/w stowarzyszenie nie obowiązuje opłata o posiadaniu psa.  

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki w sprawie zakupu 
i wymiany stolarki okiennej w Świetlicy Wiejskiej w Jarząbkach w ramach 
Funduszu Sołeckiego w kwocie 2.500,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2010r. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia na Rzecz Pomocy 
Wychowankom Domu Dziecka w Barlinku "Promyk" z prośbą o wsparcie 
finansowe w kwocie 2.000,00 zł na zorganizowanie II RODZINNEGO PIKNIKU. 
Burmistrz po analizie przyznał z budżetu kwotę 500,00 zł na zorganizowanie w/w 
pikniku.  

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo w sprawie 
wymiany stolarki okiennej w Świetlicy Wiejskiej w Moczkowie w ramach 
Funduszu Sołeckiego w kwocie 6.458,29 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2010r.  

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka w sprawie 
organizacji wystawy poświęconej II Wojnie Światowej z okazji Dnia Zwycięstwa 
w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 300,00 zł. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2010r. 
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10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zwrotu środków pieniężnych na 
podstawie przedłożonych faktur nr 9080/0620/10 z dnia 14.04.10r. i nr 463/10 z 
dnia 08.04.10r. przez Sołectwo Dzikowo. Burmistrz polecił wystosować pismo do 
Sołtysa Dzikowa z informacją, iż nie jest możliwy zwrot w/w środków gdyż 
wszystkie zakupy dokonywane przez Sołectwa w ramach Funduszu Sołeckiego 
powinny być zgłaszane na piśmie 7 dni przed planowanym zakupem lub 
organizowaną imprezą kulturalną.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem spadkobierców osoby fizycznej o 
odroczenie terminu płatności na okres 1 roku  podatku od nieruchomości. 
Burmistrz po analizie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się projektem uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawnych, przypadających Gminie 
Barlinek i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy 
publicznej, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. Burmistrz 
zaopiniował go pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej w/m. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo w sprawie 
zakupu impregnatów do konserwacji palcu zabaw w ramach Funduszu Sołeckiego, 
oraz 2 butli z gazem w celu ogrzania Świetlicy Wiejskiej w kwocie 500,00 zł. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek pod względem zakupu materiałów 
niezbędnych do wykonania konserwacji placu zabaw i ogrodzenia, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. Jeżeli chodzi o zakup butli gazowych burmistrz polecił wystosować pismo 
do sołtysa z prośbą o uzasadnienie wnioskowanego zakupu. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo w sprawie 
zakupu produktów spożywczych na poczęstunek podczas akcji sprzątnie świata w 
kwocie 250,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2010r. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Swadzim w sprawie 
wykonania ogrodzenia placu zabaw w miejscowości Swadzim w ramach Funduszu 
Sołeckiego w kwocie 2.200,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie w sprawie 
wykonania ogrodzenia placu zabaw w miejscowości Strąpie w ramach Funduszu 
Sołeckiego w kwocie 6.364,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem z prośbą osoby fizycznej  o 
przesunięcie terminu zapłaty podatku od środków transportowych w kwocie 
2.111,00 zł na miesiąc wrzesień. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek.  

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło w sprawie 
zakupu materiałów potrzebnych do zorganizowania festynu dla mieszkańców 
sołectwa w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 1.000,00 zł.  Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło w sprawie 
zakupu materiałów niezbędnych do odnowienia tablic informacyjnych w ramach 
Funduszu Sołeckiego w kwocie 300,00 zł. Burmistrz po analizie polecił 
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wystosować pismo do Sołtysa Moczydła z prośbą o uszczegółowienie 
przedłożonego wniosku w zakresie rodzaju i ilości potrzebnych materiałów. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło w sprawie 
zakupu materiałów niezbędnych do odnowienia przystanku autobusowego oraz 
palcu wokół niego w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 1.000,00 zł. 
Burmistrz po analizie polecił wystosować pismo do Sołtysa Moczydła z prośbą o 
uszczegółowienie przedłożonego wniosku w zakresie rodzaju i ilości potrzebnych 
materiałów. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło w sprawie 
zakupu sprzętu AGD oraz artykułów gospodarstwa domowego w ramach 
Funduszu Sołeckiego w kwocie 2.180,00 zł. Burmistrz po analizie polecił 
wystosować pismo do Sołtysa Moczydła z prośbą o uszczegółowienie 
przedłożonego wniosku w zakresie przechowywania wnioskowanego zakupu. 

 
 
II.    W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem Przedsiębiorstwa Wodociągowo- 

Knalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o.  o wykonanie trzech przyłączy wodociągowych 
do nieruchomości prywatnych przy przebudowie ul. Fabrycznej. Burmistrz po 
analizie podjął decyzję o realizacji w/w przyłączy. Szacowany koszt wykonania 
przyłączy do granic nieruchomości to kwota 3.000,00 zł. brutto. Burmistrz 
jednocześnie polecił zlecić wykonanie niezbędnej dokumentacji. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem PW "JANEX" J. Pawłowski ul. 
Fabryczna 2 Barlinek o  wykonanie przyłącza wodno-kanalizacyjnego do dz. nr 
570/4 przy modernizacji ul. Fabrycznej. Burmistrz po analizie wyraził zgodę na 
wykonanie w/w przyłącza za granicę nieruchomości. Szacowany koszt to kwota 
ok. 12.500,00 zł brutto. Burmistrz polecił zlecić wykonanie niezbędnej 
dokumentacji 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem PHU "ANKO"  Sp.J. ul. Fabryczna 2 
Barlinek o wykonanie przyłączy kanalizacji snitarnej, deszczowej oraz sieci 
wodociągowej do dz. nr 567/17 przy modernizacji ul. Fabrycznej. Burmistrz po 
analizie wyraził zgodę na wykonanie w/w przyłączy pod warunkiem 
partycypowania przez firmę PHU "ANKO" Sp. J. w kosztach "Przebudowy ul. 
Fabrycznej" w kwocie min. 3.000,00 zł, natomiast szacowany koszt wykonania 
przyłącza to kwota ok. 12.500,00 zł brutto. Burmistrz polecił zlecić wykonanie 
niezbędnej dokumentacji. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem mieszkańców wsi Okunie z prośbą o 
ujęcie w tegorocznym planie sprawy zaopatrzenia w wodę pitną. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do mieszkańców z informacją, iż w/w inwestycja jest 
zaplanowana na 2011 rok. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z uzgodnioną przez Związek Woldenberczyków 
w Poznaniu treścią tablicy która zostanie umieszczona przy mogile 
Woldenberczyków w Dziedzicach. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na "Przebudowę obiektu budowlanego 
na świetlicę wiejską w miejscowości Równo. Wpłynęło 12 ofert. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejszą za cenę 13.176,00 zł brutto firmy Kompleksowa Obsługa 
Budowlana  "INŻ-BUD"  T. Siwiec, Aleja Zdobywców Wału Pomorskiego 5/5, 
78-600 Wałcz 
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7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy boiska treningowego przy ul. 
Strzeleckiej w Barlinku. Burmistrz polecił zlecić firmie Zakład Usług Geodezyjno- 
Kartograficznych H. Kądziołka ul. Grodzka 10 Barlinek zamówienie na 
wykonanie zmiany klasyfikacji gruntów oraz aktualnych podkładów geodezyjnych 
do celów projektowych dla dz. nr 751 obręb 2 B-ek wraz z trasą do hydroforni.  

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru drogi do wniosku o 
dofinansowanie z FOGR-u na 2011 r. Burmistrz postanowił przedstawić Radzie 
Miejskiej w/m zestawienie dróg w celu zaopiniowania i wskazania drogi na 
budowę której ma być złożony wniosek na dofinansowanie. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą określenia zadań 
inwestycyjnych wymagających zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 
gminy. Burmistrz postanowił : 
- złożyć wniosek o zabezpieczenie środków w Budżecie Gminy na rozpoczęcie 
realizacji dokumentacji projektowej na budowę ulicy Wiśniowej ( zakończenie 
dokumentacji nastąpiłoby w 2011 roku natomiast realizacja inwestycji 2012-
2013). 
- w związku z przygotowywanym programem rewitalizacji i możliwością złożenia 
na przełomie 2010/2011 roku wniosku o dofinansowanie polecił złożyć wniosek o 
zabezpieczenie środków w Budżecie Gminy na wykonanie dokumentacji 
projektowej na przebudowę ulicy Żabiej i Podwale.   
- w związku z możliwością złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach 
przygotowywanego Programu Rewitalizacji polecił  złożyć wniosek o 
zabezpieczenie środków w Budżecie Gminy na opracowanie dokumentacji na 
konserwację murów obronnych w Barlinku. 
Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego Ośrodka Kultury o 
zakup szafki przenośnej do zasilenia Dni Barlinka oraz sprzedaży szafki 
znajdującej się na stadionie wykonawcy zadania "Przebudowa boiska piłkarskiego 
wraz z zapleczem techniczno- socjalnym przy ul. Sportowej". Burmistrz podjął 
decyzję o pozostawieniu skrzynki przyłączeniowej  na stadionie w celu zasilenia 
placu budowy, a po zakończeniu budowy – do wykorzystania do zasilenia imprez, 
zakupienie nowej przenośnej skrzynki przyłączeniowo-licznikowej do zasilania 
imprez w mieście. Firma Warsztat Elektroenegetyczny J. Smoła przygotuje i 
wykona specyfikację dotyczącą nowej przenośnej szafki.  

10.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Projekty Nadzory Budowlane 
W. Krasowski ul. Boczna Barlinek z prośbą o przedłużenie terminu wykonania 
projektu budowlanego kompleksu boisk Moje Boisko ORLIK 2012 w 
miejscowości Mostkowo na podstawie umowy RI.IX. 4130/1/09 z dnia 15.03.10r. 
Oddanie kompletnego projektu przewiduje się na 10 dzień od uprawomocnienia 
się decyzji o lokalizacji inwestycji celu publicznego. Burmistrz wyraził zgodę na 
przedłużenie terminu. 

11.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Towarzystwa Miłośników Barlinka z 
prośbą o możliwość skorzystania z boiska stadionu miejskiego dnia 13.06.10r ze 
względu na organizowaną drugą edycję Międzynarodowego Turnieju Piłki Nożnej 
"Orlików". Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie ze wzgledu na planowaną 
przebudowę stadionu, polecił wystosować pismo z informacją o możliwości 
zorganizowaniu turnieju przy wykorzystaniu wybudowanych w 2009 roku na 
terenie Barlinka boisk piłkarskich "Moje boisko- Orlik 2012". 

12.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z planem remontów chodników przy ul. Koziej 
oraz sprawą ewentualnego zbycia terenu dz. nr 125/41 położonej przy ulicy Koziej 
w Barlinku. Burmistrz polecił podjąć działania mające na celu przygotowanie 
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działki do sprzedaży. Polecił wystosować pismo do BTBS Sp. z o.o. z prośbą o 
rozpatrzenie możliwości wypowiedzenia umów dzierżawy terenu pod garażami 
wybudowanymi na dz. nr 125/41 

13.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo o zamontowanie 
dwóch dodatkowych progów zwalniających w miejscowości Mostkowo. Burmistrz 
polecił przeprowadzić wizję lokalną przy obecności Sołtysa Mostkowa oraz  
przedstawiciela Komisariatu Policji w Barlinku w celu stwierdzenia zasadności 
zamontowania w/w progów.  

14.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o uzgodnienie lokalizacji celu 
publicznego dla inwestycji polegającej na budowie elektroenergetycznych linii 
kablowych na dz. nr 78 obr. Jarząbki, jako części niezbędnej infrastruktury 
technicznej "Zespołu elektrowni wiatrowych Lucin". Burmistrz wyraził zgodę na 
powyższe, polecił zawrzeć stosowną umowę między wnioskodawcą a Gminą 
Barlinek na podstawie, której zostanie pobierana opłata w związku z obciążeniem 
nieruchomości.  

15.   Burmistrz polecił RI przygotować koncepcję zagospodarowania alejki wzdłuż ulicy 
Gorzowskiej. 

16.   Burmistrz Barlinka polecił RI jednakowo oznakować skwery na terenie Barlinka 
oraz promenadę nad Jeziorem Barlineckim. 

17.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na "Remont drogi gminnej i chodnika 
w m. Strapie". Wpłynęło 5 ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za 
cenę 205.956,48 zł. brutto firmy Przedsiębiorstwo Budowlano-Montażowe Madex 
W. Borowski ul. Pełczycka 3a Barlinek. Burmistrz polecił zabezpieczyć w 
budżecie dodatkową kwotę ok 30.000,00 zł na realizację w/w zadania. 

18.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie nasadzeń na ul. Jeziorną. 
Wpłynłęy 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 6.300,00 zł 
brutto firmy Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. ul. Szpitalna 4 
Barlinek.  

19.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z kosztorysem ofertowym Firmy Eurovia na 
wykonanie zjazdów w technologii bitumicznej i tłuczniowe dot. Remontu drogi do 
Moczydła. Koszt wykonania zjazdów w technologii bitumicznej to wartość ok. 
91.353,60 zł brutto, natomiast w technologii tłuczniowej ok. 29.572,80 zł brutto. 
Burmistrz po analizie polecił zlecić w/w firmie wykonanie zjazdów w technologii 
tłuczniowej jako roboty uzupełniające. Burmistrz polecił uzgodnić położenie 
zjazdów na drogi leśne z remontowanej drogi. 

20.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na opracowanie dokumentacji 
projektowo- wykonawczej w celu realizacji zadania pn. "Remont ulicy Stodolnej". 
Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 23.000,00 zł 
brutto firmy Ramiko K. Ostaszewska ul. Gronowa 3, 66-450 Jenin. 

21.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Pracowni Autorskich 
AFIX Sp. zo.o. Szczecin dotyczącego uzupełnienia do dnia 30 kwietnia br. 
dokumentacji przetargowej na "Zagospodarowanie parku i infrastruktury 
sportowej w m. Mostkowo". Po analizie burmistrz wyraził zgodę na przedłużenie 
terminu wykonania w/w dokumentacji do dnia 30 kwietnia br. stosownym 
aneksem do umowy RI.IX.7080/2/08 z dnia 22.03.10r. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą firmy Wasserunion GmbH 
Funkenburgstrasse 7a Leipzig dot. niezwłocznego zwrotu oryginału 
zabezpieczenia należytego wykonania umowy. Burmistrz polecił wystosować 
pismo do wnioskodawcy o zwrot wszelkich dokumentów przekazanych na 
podstawie umowy RI.III.7010/2/08 z dnia 21.11.2008r a po ich otrzymaniu 
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niezwłocznie odesłać oryginał poręczenia zabezpieczającego należyte wykonanie 
umowy.  

23.    Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy przyłączy w m. Moczydło.  
         Burmistrz polecił wystosować pismo do mieszkańców Moczydła z informacją o 

planowanej inwestycji związanej z budową nowego wodociągu oraz prośbą o 
ustosunkowanie się do przedstawionej koncepcji lokalizacji i przebiegu przyłącza 
w terminie do dnia 14.05.2010r. Szacowany koszt 1 mb przyłącza w 
nieruchomości wyniesie 100,00 zł. 

24.    Burmistrz Barlinka zaopiniował pozytywnie sprawozdanie z przygotowania do 
sezonu turystycznego na 2010 rok i polecił przekazać do Rady Miejskiej w/m.  

25.    Burmistrz Barlinka polecił wystosować pismo do Nadleśnictwa oraz PTTK 
Barlinek  z prośbą o ustosunkowanie się co stanu utrzymania tras NW wokół 
jeziora ewentualnych uwag lub wykonania prac mających na celu ich poprawę. 

26.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z 3  koncepcjami przebudowy obiektu 
budowlanego na świetlice wiejską w Dzikowie oraz  sprawą konieczności 
wystąpienia do wojewódzkiego inspektora sanitarnego z wnioskiem o ustalenie 
mniejszych odległości na wykonanie zbiornika bezodpływowego na działce nr 
41/3. Po analizie  Burmistrz polecił przekazać w/w koncepcje wraz z 
szacunkowymi kosztami do Rady Miejskiej w/m oraz Sołtysa wsi Dzikowo z 
prośbą opinię. Jednocześnie postanowił wystąpić do wojewódzkiego inspektora 
sanitarnego z wnioskiem o ustalenie mniejszych odległości na wykonanie 
zbiornika bezodpływowego na w/w działce  

27.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ogłoszenia przetargu na wykonanie 
dokumentacji projektowej na bibliotekę miejską w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 
oraz  składem komisji przetargowej: J. Zubyk – przewodniczący, K. Rogut-
Szkudlarek- sekretarz, R.Wolniak- członek, W. Kościukiewicz- członek. 
Burmistrz zatwierdził skład komisji i polecił ogłosić przetarg na wykonanie w/w 
dokumentacji. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ogłoszenia przetargu na roboty 
budowlane dla zadania pn.: „Przebudowa parkingu przy ul. Przemysłowej – etap 
II” , zamieszczenia ogłoszenia na pełnienie funkcji Inspektora Nadzoru na 
przedmiotowe zadanie oraz  składem komisji przetargowej: J. Zubyk, R. Wolniak, 
K. Rogut-Szkudlarek, W. Kościukiewicz. Burmistrz zatwierdził skład komisji. 
Burmistrz polecił ogłosić przetarg na w/w inwestycję oraz zamieścić ogłoszenie na 
pełnienie funkcji Inspektora Nadzoru. 

29.   Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy budynku warsztatowego na 
gminne centrum ratownictwa w Barlinku w zakresie wykonania prac dodatkowych 
wynikających z wstrzymania prac na dachu budynku ze względu na zły stan. 
Konieczne jest wykonanie wieńca według inspektora nadzoru, natomiast remont 
dachu należy wykonać w technologii przewidzianej w projekcie. W związku z 
powyższym kosztorys według wykonawcy opiewa na kwotę 51.981,27 zł 
natomiast po weryfikacji inspektora nadzoru 27.083,39 zł. Po analizie burmistrz 
polecił zlecić ww. prace z wolnej ręki jako roboty dodatkowe finansowane ze 
środków zabezpieczonych. 

30.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przebudowę stadionu miejskiego 
wraz z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej – Etap I. Wpłynęły 4 
oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 4.029.678,73 zł brutto 
firmy MASTERS Sp. z o.o. ul. Mickiewicza 21, 70-383 Szczecin.   

31.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starostwa Powiatowego o 
współfinansowanie w kosztach remontu chodnika przy ul. Św. Bonifacego na 
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mocy stosownego porozumienia. Szacunkowy koszt wykonania zadania wynosi 
40.000,00 zł brutto. Burmistrz polecił przedłożyć wniosek do Rady Miejskiej w/m 
z prośbą o opinię. 

32.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie 
lokalizacji zjazdów z drogi nr dz. 120 i 122 w m. Dzikówko. Burmistrz rozpatrzył 
pozytywnie sprawę zjazdu z drogi zlokalizowanego na dz. nr 120, natomiast w 
sprawie zjazdu z drogi wewnętrznej dz. nr 122 polecił zawrzeć stosowne 
porozumienie, które uwzględni ewentualne wykonanie prac mających na celu 
poprawę stanu technicznego nawierzchni tego docinka. 

33.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. 
Widok 39 o wyrażenie zgody na wybrukowanie części pasa drogowego dz. nr 
2129 oraz partycypację w kosztach zakupu 30 m. kw. kostki Polbruk. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, wyraził zgodę na partycypowanie w kosztach 
zakupu w/w kostki. 

34.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyrażenie zgody 
na wejście w pas drogowy ul. Górnej w związku z planowaną zabudową na 
nieruchomości dz. nr 155. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

35.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o uzgodnienie projektowanego 
przyłącza wodnego w drodze wewnętrznej nr dz. 219 w m. Ożar. Burmistrz polecił 
przedłożyć Radzie Miejskiej w/m projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na 
powyższe. 

36.   Burmistrz Barlinka zapoznał się ofertami na przetarg nieograniczony: „Remont 
drogi gminnej i chodnika w m. Strąpie”. Wpłynęło 5 ofert. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 205.956,48 zł brutto firmy Przedsiębiorstwo Budowlano 
- Montażowe "Madex" W. Borowski ul. Pełczycka 3a Barlinek. 

37.    Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą wykonania wjazdów na 
drogi leśne z remontowanej drogi do Moczydła. Wskazano 12 zjazdu o łącznej 
powierzchni 280 m2, cenę jednostkową za wykonanie 1 m2 zjazdów ustalono na 
kwotę 92 ,00 zł netto. Burmistrz polecił zlecić wykonanie w/w wjazdów z wolnej 
ręki w ramach robót uzupełniających. 

 

 

  III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dostawę placów zabaw do miejscowości 

Laskówko, Żydowo i Moczydło. Wpłynęło 5 ofert. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 36.425,05 zł brutto firmy "Inter Flora" ul. Tunelowa 40, 52-
231 Wrocław. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie 
sprzedaży działki oznaczonej w ewidencji gruntów nr 33 o pow. 0,9000 ha obr. 
Krzynka po pierwszym negatywnym przetargu. Po analizie Burmistrz podjął decyzję o 
wstrzymaniu dalszego postępowania w w/w sprawie. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie 
sprzedaży działek oznaczonych w ewidencji gruntów nr 53/7, 53/8  o łącznej pow. 
0,0801 ha obr. Mostkowo po pierwszym negatywnym przetargu. Po analizie i 
omówieniu dalszego postępowania w w/w sprawie Burmistrz postanowił 
zorganizować kolejny przetarg ustny nieograniczonego ustalając cenę wywoławcza z 
pierwszego przetargu tj. 23.755,00 zł. 
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4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją zagospodarowania działki nr 114/7 
położonej w Barlinku między ul. Podwale i Górną jako dokumentacji pomocniczej do 
wydania decyzji o warunkach zabudowy na przedmiotową działkę. Burmistrz polecił 
wszcząć postępowanie w sprawie wydania decyzji o warunkach zabudowy pod 
budynek mieszkalny jednorodzinny.  

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją zagospodarowania działki nr 787/37  
położonej w Barlinku przy ul. Przemysłowej jako dokumentacji pomocniczej do 
wydania decyzji o warunkach zabudowy na przedmiotową działkę. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do BTBS Sp. z o.o. o zajęcie stanowiska w w/w sprawie.   

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na zakup działki nr 183/15 położonej w 
Barlinku przy ul. Staromiejskiej złożona przez firmę Poland Group z siedzibą w 
Drezdenku. Burmistrz polecił wystosować pismo do wnioskodawcy z informacją o 
podjęciu działań które mogłyby przyczynić się do ewentualnego zbycia 
przedmiotowego terenu oraz informacją iż realizacja zabudowy dz. nr 141/2, 183/14 
ma się odbywać zgodnie z zawartą umową oddania przedmiotowych działek w 
użytkowanie wieczyste.  

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o dożywotnie 
użytkowanie działek gruntu nr 52/2 i 52/3 o łącznej pow. 0,2544 ha położ. w 
Dziedzicach. Burmistrz postanowił przekazać w użytkowanie wieczyste w/w działki 
na podstawie Karty Nauczyciela. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Zakład Usług Geodezyjno 
Kartograficznych H. Kądziołka ul Grodzka 10 Barlinek z prośbą o przedłużenie 
terminu wykonania prac inwentaryzacyjnych oraz map do celów projektowych ujętych 
w zleceniu RG.VI.4130-2/2010 z powodu zmiany użytków w działce 41/2. Burmistrz 
wyraził zgodę na wydłużenie terminu do dnia wydania stosownej decyzji przez 
Starostwo Powiatowe w Myśliborzu. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zakupu sprzętu w kwocie 700,00 zł do 
utrzymania porządku w związku z wykonywanymi pracami na terenach wiejskich 
przez pracowników publicznych. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił 
dokonać zakupu w firmie Handlowo- Usługowej "Agro -Zbyt" s.c. G. Bochman ul. 
Ogrodowa 21 Barlinek, do której wcześniej wysłane zostało zapytanie ofertowe.  

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wniesienia poprawki do ustaleń z dnia 
26.02.2010r dot. wniosku firmy ARWO z Barlinka dot. zainteresowania kupnem 
działki nr 567/1 poł. w Barlinku przy ul. Fabrycznej, która nie została sprzedana w 
trzecim ustnym przetargu nieograniczonym. Burmistrz polecił poprawić cenę 
wywoławczą kolejnego przetargu nieograniczonego na przedmiotową działkę ze 
111.000,00 zł. na cenę 99.000,00 zł.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych w sprawie nowej 
propozycji zbycia terenu dz. nr 566/7 obręb 2 Barlinek  stanowiącego własność Gminy 
Barlinek na rzecz wnioskodawców. Burmistrz polecił wystosować pismo do 
właścicieli działki nr 567 z prośbą o ustosunkowanie się co do zbycia części działki 
566/7 na rzecz wnioskodawców pod warunkiem rezygnacji z ustanowienia 
służebności na terenie przeznaczonym do zbycia, a tym samym i na działkach nr 
566/11 i 566/12. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców budynku położonego przy 
ul. Górnej 29 w Barlinku, w którym nie wyrażają zgody na lokalizację budynku na dz. 
nr 148/13 położonej przy ul. Górnej i Różanej. Burmistrz polecił wystosować pismo 
do mieszkańców w/w ulicy wyjaśniając sprawę prowadzonego dalszego 
postępowania. 
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13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ogłoszenia zaproszenia do składania ofert 
dot. nawiązania współpracy na prowadzenie nowego cmentarza komunalnego w 
Barlinku (Jaromierki). Burmistrz postanowił ogłosić w/w zaproszenie. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SMW-L "Dom" z prośbą o wydanie 
decyzji opinii dot. projektu podziału działek nr 247/19, 247/20, 908 położonych obręb 
1 Barlinek. Burmistrz wydał postanowienie w sprawie zaopiniowania projektu 
podziału nieruchomości, polecił zawrzeć stosowne porozumienie między Gminą a 
wnioskodawcą w przedmiotowej sprawie.  

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie 3 projektów budowlanych 
na place zabaw w miejscowości Laskówko, Moczydło i Żydowo. Wpłynęły 2 oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 3.000,00 zł brutto firmy Projekty 
Nadzory Budowlane Witold Krasowski ul. Boczna 4/3 Barlinek. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą podziału działki nr 752/1 i dz. nr 804/9 
położonej przy ulicy Strzeleckiej w Barlinku. Burmistrz polecił zlecić architektowi 
opracowanie koncepcji zagospodarowania przedmiotowego terenu uwzględniając 
planowany podział. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą podziału nr 233/4 położonej przy ulicy 
Jeziornej w Barlinku. Burmistrz zaakceptował wstępny projekt podziału w/w działki 
zgodnie z załącznikiem graficznym. 

18. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej nr 261/5 położonej w Barlinku przy ul. Gorzowskiej. 

19. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej 
działki gruntu nr 38/1 położonej w Barlinku przy ul. Ogrodowej w celu poprawienia 
warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości.  

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. rezygnacji 
służebności z części dz. nr 566/7 na rzecz właścicieli dz. nr 568 pod warunkiem 
ustanowienia służebności na działce nr 566/1 w celu komunikacji pieszej do ul. 
Bocznej. Po wyrażeniu zgody na powyższe burmistrz polecił zawrzeć stosowne 
porozumienie między Gminą Barlinek a właścicielami działki 566/1. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o rozłożenie na 
raty opłaty adiacenckiej w kwocie 62.000,00 zł  ustalonej z tytułu podziału dz. nr 
230/1 obr. Moczkowo na 10 rat rocznych. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na 
rozłożenie w/w opłaty na 3 raty roczne.  

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno w sprawie zakupu 
pędzli i impregnatu do konserwacji placu zabaw w Płonnie, a także zakup nowego 
regulaminu placu zabaw oraz naprawę jednego elementu z powodu zniszczenia. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w sprawie zakupu nowej 
kosy spalinowej za kwotę 2.329, 00 zł do wykaszania traw na terenach sołectw przez 
pracowników publicznych. Ze względu na zły stan techniczny 2 posiadanych  kos 
spalinowych burmistrz po analizie podjął decyzję o zakupie  2 nowych kos których 
szacunkowy koszt wynosi 4.429,00 zł. Burmistrz polecił wystosować wniosek do 
Skarbnika Barlinka w/m o przeniesienie środków pieniężnych z zadania: wykonanie 
dokumentacji projektowej Świetlicy Wiejskiej w Dzikowie w kwocie 4.500,00 zł na 
zakup w/w kos. 

24. Burmistrz Barlinka zaopiniował pozytywnie sprawozdanie z działalności Sołectw 
Gminy Barlinek w 2009 roku i polecił przekazać do Rady Miejskiej w/m. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zagospodarowania parku wiejskiego w 
Dzikowie. Burmistrz polecił przygotować zapytanie ofertowe na opracowanie przez 
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projektanta koncepcji zagospodarowania z elementami budowlanymi takimi jak 
pomosty, wiata. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem Komisji Finansowo- Budżetowej i 
Planowania Gospodarczego dotyczącego szczegółowego sprawozdania kwartalnego z 
realizacji uchwał Rady Miejskiej w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Barlinek. Burmistrz polecił wystosować pismo do Rady Miejskiej 
w/m z informacją, iż Plan Pracy Rady Miejskiej zobowiązuje do złożenia rocznego 
sprawozdania z realizacji uchwał podjętych przez Radę Miejską w 2009 roku 
natomiast szczegółowa realizacja uchwał dostępna jest na stronach internetowych BIP 
Gminy Barlinek. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o rozłożenie na 
raty opłaty adiacenckiej w kwocie 3.945,00  zł  ustalonej z tytułu podziału dz. nr 
460/34 obr. 2 Barlinek na 10 rat rocznych. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na 
rozłożenie w/w opłaty na 3 raty roczne.  

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą oddalenia projektu uchwały przez Radę 
Miejską w/m w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego 
(aportu) do PGK Sp. z o. o.  W związku z powyższym burmistrz po analizie polecił 
złożyć stosowny wniosek do Rady Miejskiej w/m o zwołanie sesji nadzwyczajnej w 
dniu 20.05.2010 roku celem podjęcia w/w uchwały 
 

 
 IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 

w Barlinku- Koła Ekologicznego z prośbą o dofinansowanie działań ekologicznych w 
kwocie 500,00 zł. Burmistrz po analizie przekazał sprawę RGM, w związku z 
zainteresowaniem Gminy Barlinek współpracą w dziedzinie ekologii burmistrz polecił 
wystosować pismo do ZSP Nr 1 z prośbą o kontakt oraz podanie bliższych informacji 
o przygotowanym projekcie. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z decyzją  Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków w Szczecinie w sprawie wpisania zabytku nieruchomego do 
rejestru zabytków, nieruchomości gruntowej oznaczonej jako dz. nr 243/16, 243/18 
przy ul. Jeziornej nr 4 i 5 w Barlinku. Po uprawomocnieniu się w/w decyzji burmistrz 
polecił  poinformować BTBS Sp. z o.o.. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ENEA Sp. z o.o. Rejon Dystrybucji 
Dębno ul. Gorzowska 3 o zawarcie umowy w związku z ustanowieniem służebności 
przesyłu nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 2121/2 położonej przy 
ul. Przeskok w Barlinku, na której posadowiono przesyłowe urządzenia 
elektroenergetyczne. Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie powyższej umowy pod 
warunkiem podpisania oświadczenia przez wnioskodawcę o pokryciu wszelkich 
kosztów z nią związanych. Następnie polecił przedłożyć stosowną uchwałę do Rady 
Miejskiej w/m o ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu nieruchomości dz. nr 
2121/2. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z harmonogramem rzeczowo- finansowym na rok 
2010 w zakresie utrzymania zieleni, cmentarzy oraz oczyszczania miasta. Po analizie 
Burmistrz zaakceptował pozytywnie powyższy harmonogram. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Fundacji "Przyjaciele Czterech Łap" 
dotyczący zwiększenia środków o kwotę 2.000,00 zł na sterylizację i kastrację kotów 
na terenie Barlinka. Burmistrz po analizie postanowił przyznać na w/w cele z budżetu 
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kwotę 1.000,00 zł. na podstawie aneksu do porozumienia zawartego z fundacją dnia 
29.01.2010r. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą nadania imienia Jana Pawła II dla skweru 
przy Kościele NS NMP w Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, nie jest to 
teren publiczny w związku z tym nadanie nazwy dla skweru nie będzie wymagało 
przedłożenia stosownej uchwały do Rady Miejskiej w/m. Po nadaniu imienia Jana 
Pawła II dla skweru Burmistrz polecił w/w nazwą posługiwać się na wszelkich 
mapach i folderach o Barlinku. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą współpracy w zakresie zorganizowania 
systemu zbiórki  przeterminowanych leków z zastosowaniem pojemnika pod nazwą 
KONFISKATOR na selektywna zbiórkę odpadów -leków. Całkowity koszt zakupu 
pojemnika to kwota 699,00 zł., natomiast odbiór odpadów z częstotliwością raz na 
dwa miesiące zamyka się w kwocie 76,21 zł brutto. Po analizie burmistrz polecił 
wystosować pismo do punktów aptecznych w Barlinku z prośbą o nawiązanie 
współpracy polegającej na pokryciu w 50 % kosztu zakupu w/w pojemnika oraz  
opłacaniu kwoty związanej z odbiorem przeterminowanych leków. Pojemniki zostaną 
umieszczone w aptekach. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem P.W. "ALMA" s.c. M.D. Piechocka 
ul.Strzelecka 6a Barlinek z prośbą o wydzierżawienie działki nr 1010/2 położonej w 
obrębie 2 Barlinek. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na wydzierżawienie w/w 
nieruchomości na okres 3 lat. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie na czas nieoznaczony w drodze przetargu nieograniczonego 
nieruchomości dz. nr 245/2, 246/14 obr. 2 B-ek stanowiącej własność Gminy 
Barlinek. Burmistrz zaopiniował go pozytywnie i postanowił skierować do Rady 
Miejskiej w/m. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Netto Sp. z o.o. Motaniec 30 Kobylanka 
w sprawie wydania przedmiotu dzierżawy w związku z kończącą się umową 
dzierżawy RGM.IV.72243-59/08. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, polecił 
wystosować pismo do wnioskodawcy dotyczące ustalenia terminu przekazania 
obiektów i gruntów -dz. nr 245/2, 246/22.    

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie w roku 2010 usług w 
zakresie wyceny nieruchomości i sporządzania operatu szacunkowego. Wpłynęły 2 
oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Projekty Nadzory Wyceny L. 
Piszczyk ul. Przemysłowa 8a/1 Barlinek.  

12. Burmistrz Barlinka zatwierdził skład komisji : P. Krzepińska, M. Wojciechowska, G. 
Przybylski na zdanie tzw. "terenów potartacznych". 

13. Burmistrz Barlinka polecił wystosować pismo do WOPR w Barlinku  z prośbą o 
przedstawienie harmonogramu dyżurów w okresie letnim. 

 

 

\ 

 

 
V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 

 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie utworzenia okręgów 

wyborczych na terenie Miasta i Gminy Barlinek. Burmistrz zaopiniował go 
pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej w/m. 
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2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie utworzenia obwodów 
głosowania na terenie Miasta i Gminy Barlinek. Burmistrz zaopiniował go pozytywnie 
i postanowił skierować do Rady Miejskiej w/m. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie utworzenia obwodu 
głosowania w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej - Szpital 
Powiatowy w Barlinku w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. Burmistrz 
zaopiniował go pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej w/m. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dostawę materiałów biurowych i 
druków urzędowych dla UM w Barlinku na rok 2010/2011. Wpłynęło 5 ofert. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 34.686,92  zł brutto firmy SORT 
Sp.z o.o. ul. Podmiejska 23 66-400 Gorzów Wlkp. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą użyczenia lokalu użytkowego w 
znajdującego się w budynku Urzędu Miejskiego w Barlinku dla Zakładu Ubezpieczeń 
Społecznych Oddział w Szczecinie w celu prowadzenia punktu informacyjnego ZUS 
raz w miesiącu. Burmistrz polecił zawrzeć stosowną umowę użyczenia pomiędzy ZUS 
Oddział Szczecin a Urzędem Miejskim w Barlinku 

 
 
VI.     W zakresie spraw oświaty: 

 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia i 

Praworządności dotyczący kosztów utrzymania dziecka w przedszkolu i żłobku w 
sąsiednich Gminach. Burmistrz polecił przedstawić komisji informację w sprawie 
kosztów utrzymania dziecka w przedszkolu i żłobku w sąsiednich Gminach oraz 
procentowy udział opłaty rodziców w całkowitych kosztach utrzymania dziecka. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Barlinek do realizacji projektu w ramach Poddziałania 9.1.2. Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki, współfinansowanego  z Europejskiego Funduszu Społecznego. 
Burmistrz zaopiniował go pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej w/m. 

3.  Burmistrz Barlinka przy udziale dyrektorów szkół i przedszkoli przedstawił wnioski 
Przewodniczącego Komisji  Oświaty, Kultury Zdrowia i Praworządności dotyczące 
podwyżki płac dla pracowników nie będących nauczycielami w jednostkach 
oświatowych oraz zakresu działalności i doposażenia gabinetów profilaktyki 
zdrowotnej i pomocy przedlekarskiej. Udzielono odpowiedzi Przewodniczącemu w/w 
komisji dot. przyznanych środków w wysokości 3,5 % ( zabezpieczonych w budżecie 
gminy)na podwyżki płac dla pracowników administracji i obsługi oraz przedstawiono 
sprawę działalności i doposażenia  gabinetów pielęgniarskich w szkołach i 
przedszkolach. Burmistrz wyraził zgodę na nieodpłatne użyczenie gabinetów szkół dla 
pielęgniarek szkolnych. 
Wyjaśniono kwestę opieki nad dziećmi 6 letnimi, które objęte są opieką gabinetów 
pielęgniarki szkoły w obwodzie, którym dziecko spełnia obowiązek szkolny. 

4.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektami arkuszy organizacyjnych w zakresie: 
liczby oddziałów, ilości uczniów, godzin zajęć dydaktycznych, etatów 
pedagogicznych i etatów administracji  i obsługi (dane w załączeniu). Burmistrz 
zatwierdził pozytywnie arkusze organizacyjne jednocześnie zobowiązując:  
* Dyrektorów placówek do zatrudniania nauczycieli na godziny - waktowe- zgodnie z 
kwalifikacjami  
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* Dyrektora PM Nr 2 do przeanalizowania możliwości stworzenia dodatkowego 
oddziału 3- latków ze względu na dużą liczbę nie rozpatrzonych podań o przyjęcie do 
przedszkola i przedstawienie rozwiązania ( także z finansowym zapotrzebowaniem). 
* Dyrektora SP Nr 4 i SP Nr 1 do ustalenia ( między placówkami) liczby dzieci 
sześcioletnich ( klas"0"), które nie zostały ujęte na listach dwóch oddziałów klas "0" w 
SP Nr 1 i jednego oddziału sześciolatków w SP Nr 4. Ustalenie powyższych danych 
niezbędne jest do ustalenia czy konieczne jest utworzenie dodatkowego drugiego 
oddziału sześciolatków w SP Nr 4. Burmistrz polecił dyrektorowi SP Nr 4 przedstawić 
powyższe dane celem podjęcia stosownych decyzji. 

5.   Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą możliwości prezentacji przez 
uczniów projektu "20 lat samorządności" podczas uroczystej sesji Rady Miejskiej dnia 
28.05.2010 roku. Burmistrz polecił wystosować pismo do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w/m z prośbą ustosunkowanie się do powyższego. 

6.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą remontu bloku E PG Nr 1 w 
Barlinku którego kosztorys opiewa na kwotę ok. 250.000,00 zł. Burmistrz polecił 
wystosować wniosek do Skarbinka Barlinka o zabezpieczenie w/w kwoty w budżecie 
gminy na 2011 rok.  

 

 
VII.     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS: 

 
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wynagrodzenia dla trenera Sekcji Tenisa      

Stołowego. Burmistrz polecił ustalić formę  prawną dla w/w sekcji przed podjęciem 
jakichkolwiek działań związanych z wynagrodzeniem dla trenera. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą możliwości uczestniczenia Gminy Barlinek 
w "Europejskim tygodniu dla wszystkich", który będzie trwał w dniach od 
26.05.2010r do 01.06.10r. Turniej ma na celu organizację maksymalnej ilości  imprez 
sportowych oraz rekreacyjnych w czasie trwania "europejskiego tygodnia". Burmistrz 
pozytywnie przychylił się do propozycji udziału Gminy Barlinek w turnieju, polecił 
wystosować pismo do organizacji, stowarzyszeń oraz szkół w Barlinku z prośbą o 
pisemną deklarację o przystąpieniu i organizacji wszelkich turniejów sportowych, 
rekreacyjnych  w placówkach przez cały tydzień trwania "Europejskiego tygodnia dla 
wszystkich". 

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wprowadzenia "Polityki 
bezpieczeństwa i instrukcji zarządzania systemem informatycznym służącym do 
przetwarzania danych osobowych w Urzędzie Miejskim". 

4. Burmistrz Barlinka zaopiniował pozytywnie "Sprawozdanie z działalności Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Barlinku za 2009 rok", oraz "Wykaz potrzeb w zakresie 
pomocy społecznej na terenie funkcjonowania Ośrodka Pomocy Społecznej" i polecił 
przekazać do Rady Miejskiej w/m. 

5. Burmistrz polecił wystosować pismo do Komisariatu Policji w Barlinku  z prośbą o 
przedstawienie harmonogramu dyżurów w okresie letnim. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
 

1. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z Zarządem PKW "Płonia" Sp. z o.o. w sprawie 
opracowania planów rozwoju sieci wodno-kanalizacyjnej. 

2. Podpisano umowę na dofinansowanie budowy wodociągu wraz ze Stacją Uzdatniania 
Wody w Moczydle w ramach programu PROF. 

3. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z planistami w sprawie omówienia wniosków do 
zmian w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Barlinek w obszarze obejmującym częściowo obręb Krzynka i Płonno, na 
którym nastąpiła analiza propozycji przedstawionych przez autorów zmian i 
ostateczne rozstrzygnięcie przedmiotowych wniosków. 

4. Odbyło się Walne zebranie PGK Sp. z o.o. 
5. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Koszalinie w sprawie uzgodnienia dokumentacji na budowę tzw. "obwodnicy" 
Barlinka. 

6. Burmistrz uczestniczył w zebraniu wiejskim w Rychnowie poświęconym bieżącym 
sprawom wsi oraz planowanym inwestycjom na terenie sołectwa w 2010 roku. 

7. Odbył się 15 Festiwal Piosenki Dziecięcej. 
8. Burmistrz uczestniczył w sesji młodzieży szkól gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych 

poświęconej utworzeniu Młodzieżowej Rady Gminy w Barlinku. 
9. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z sołtysem wsi Płonno w sprawie bieżących 

problemów sołectwa. 
10. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z Dyrektorem Centrum Integracji Społecznej w 

Barlinku w sprawie dalszego funkcjonowania Centrum oraz utworzenia nowego CIS 
przy Ośrodku Pomocy Społecznej w Barlinku. 

11. Odbyło się spotkanie z wykonawcą robót budowlanych realizowanych na obiektach 
BOK, w sprawie harmonogramu oraz finansowania inwestycji. 

12. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z projektantami tzw. "obwodnicy" oraz 
przedstawicielami PWK "Płonia" Sp. o.o. w sprawie uzgodnienia dokumentacji oraz 
zaprezentowania projektu radnym Rady Miejskiej w Barlinku. 

13. Odbyła się II Wielka Siódemka Barlinecka. W zawodach Nordic-Walking wzięło 
udział ponad 300 uczestników. 

14. Burmistrz wziął udział w zebraniu z Radą Sołecką w Lutówku oraz inicjatorami 
utworzenia Ochotniczej Straży Pożarnej w Lutówku, poświęcone sprawom 
organizacyjnym związanym z powołaniem nowej jednostki. 

15. Odbyły się uroczystości związane z 60-leciem Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Mostkowie oraz gminnych obchodów Dnia Strażaka. 

16. W Barlineckim Ośrodku Kultury odbył się konkurs poetycki zorganizowany przez 
Publiczne Gimnazjum Nr 1 w Barlinku. 

17. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielką firmy consultingowej w 
sprawie nawiązania współpracy w celu pozyskiwania środków zewnętrznych na 
finansowanie programów realizowanych w budowanym Międzynarodowym Centrum 
Spotkań przy BOK. 
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18. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z Dyrektorem PKO w Szczecinie w sprawie 
wsparcia wydarzeń sportowo-kulturalnych w gminie Barlinek. 

19. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z Dyrektorem PKP - Nieruchomości w Szczecinie 
w sprawie przejęcia gruntów kolejowych pod potrzeby przyszłej "obwodnicy". 

20. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z firmą TENSOR w Szczecinie na temat realizacji 
budowy Gminnego Centrum Ratownictwa. 

21. Została podpisana umowa z firmą MASTER w Szczecinie na modernizację Stadionu 
Miejskiego w Barlinku. 

22. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami firmy EUROVIA w sprawie 
budowy drogi do Moczydeł. 

23. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z Zarządem MKS Pogoń w sprawie finansowania 
Klubu po wejściu do III Ligi oraz w sprawie rozliczeń finansowych z Gminą Barlinek. 

24. Odbyły się Walne Zebrania członków Zarządów PWK "Płonia" i BTBS. 
25. Burmistrz uczestniczył w zebraniu przedstawicieli GBS w Barlinku. 
26. W Urzędzie Miejskim w Barlinku przeprowadzono kontrolę na zlecenie Premiera RP 

w zakresie spraw obronnych. 
27. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu na temat możliwości realizacji inwestycji p.n. 

"Modernizacja ulicy Stodolnej". 
28. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z sołtysami Rychnowa i Mostkowa w sprawie 

możliwości ogłoszenia przetargu i finansowania inwestycji drogowych w tych 
sołectwach w roku 2010. 

29. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Barlineckiej Grupy 
Kolarskiej i Barlineckiego Ośrodka Kultury w sprawie organizacji zawodów 
kolarskich MTB. 

30. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z p. Monika Goryńską i młodzieżą z Publicznego 
Gimnazjum Nr 1 w Barlinku, która zdobyła II miejsce w konkursie teatralnym w 
Nowej Soli. 

31. W Urzędzie Miejskim w Barlinku odbyło się spotkanie z dyrektorami placówek 
oświatowych oraz Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Praworządności Rady Miejskiej w Barlinku poświęcone złożonym wnioskom dot. 
m.in. podwyżek wynagrodzeń dla kadry obsługi i administracji w roku 2010, 
prowadzonym gabinetom pielęgniarskim. Na spotkaniu zostały zaprezentowane i 
zatwierdzone arkusze organizacyjne na rok szkolny 2010/2011. 

 


